
 

 

Besluitenlijst vergadering 
Commissie ruimte  
20 augustus 2013 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 3 van 26aug13. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering ruimte van 24sep13. 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: H. Frenken (voorzitter; SV); 

- de leden: J. Coolen, H. Sleven (i.p.v. P. Alers) en H. Wijers - Van der Linden (allen SV),  

  R. Baeten, T. Brouwer en M. Wagemans (allen RO), G. Eijsink (i.p.v. P. van Melick), F. Joosten 

  en M. Slabbers (vanaf 19.32 uur; i.p.v. B. Sijben; allen CDA), A. Parren (i.p.v. R. Bruijnesteijn;  

  VVD), M. Munnecom (PL), P. Janssen (PvdA) en J. Wierts (AL). 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 22 Verordening op de commissies): 

- P. Verlinden en P. Vogels, collegeleden; 

- J. Corsten, secretaris Gebiedsbureau Weert - Nederweert - Leudal (agendapunt 5); 

- M. Bottinga, directeur Kuypers Kessel te Kessel (agendapunt 6); 

- J. Stevens, business manager Buro 5 Croonen (agendapunt 7); 

- H. van Roij, senior beleidsmedewerker milieu en W. Boonen, technisch medewerker milieu  

  (agendapunt 9E). 

 

Functioneel mede aanwezig: 

- E. Lucassen (directeur eenheid dienstverlening), E. van der Loo (planontwikkelaar), P. Pasmans 

 (beleidsmedewerker ontwikkeling), B. Schinck (beleidsmedewerker economische zaken),  

 P. Stevens (beleidsmedewerker verkeer en vervoer) en C. Storms (planontwikkelaar). 

 

Publiek mede aanwezig: 

- J. van der Stappen (collegelid), B. Hermans, M. Kortenhorst, A. Kierkels en R. Teluij (raadsleden) 

  en T. van Horne (commissielid); 

- 38 publieke belangstellenden. 

 

Nr. Betreft 

 

1 

 

 

 

 

 

 

 

 

2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.  

Hij meldt dat de commissieleden P. Alers (SV), P. van Melick en B. Sijben (beiden CDA) en  

R. Bruijnesteijn (VVD) zijn verhinderd. Zij worden waargenomen door achtereenvolgens raadslid 

H. Sleven, raadslid M. Slabbers, commissielid G. Eijsink en raadslid A. Parren. De heer Slabbers 

zal mogelijk later ter vergadering komen. 

Tevens heeft wethouder A. Thomassen gemeld niet aanwezig te zullen zijn. 

 

Vaststellen agenda 

 

De commissie stelt de voorliggende agenda vast conform de door de voorzitter opgestelde 

voorlopige agenda met dien verstande dat: 

a. agendapunt 8 ‘Toelichting op resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West wegvak 

Baexem’ komt te vervallen; 
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b. op verzoek van commissielid M. Wagemans een agendapunt ‘Planologische verankering 

bouwtitel familie Van Heur voor locatie aan Heverstraat in Roggel’ wordt toegevoegd. Dit 

agendapunt krijgt het nummer 11A; 

 

c. gelet op de volle vergaderagenda en het feit dat er zich tien personen hebben gemeld om 

van het ‘spreekrecht voor niet-commissieleden’ gebruik te mogen maken, voor het 

spreekrecht voor niet-commissieleden maximaal 30 minuten wordt ingeruimd waardoor, 

per spreker maximaal 3 minuten spreektijd zal worden gegeven. 

 

Vaststellen besluitenlijst vergadering commissie ruimte 11 juni 2013 

 

De commissie stelt de besluitenlijst vast conform concept, versie 2. 

 

‘Naar aanleiding van’: 

 

 blz 4, agendapunt 7, Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 25 juni 2013, sub 

punt G ‘Vaststellen Bestemmingsplan Bedrijventerrein Haelen’  

       

Op een vraag van de heer Baeten zegt wethouder Vogels dat hij dacht dat zijn toezegging, 

gedaan in de commissievergadering ruimte van 11jun13 (Decos-raadsvragen 2013-171), 

inmiddels was afgehandeld. Nu dit niet zo blijkt te zijn zal hij er voor zorgen dat er alsnog actie op 

de afhandeling wordt gezet. 

 

 blz 8, agendapunt 12, Mededelingen rondvraag, sub punt H ‘Bomenkap i.v.m. realiseren 

Tennispark Tango te Haelen’  

       

Op een vraag van de heer Baeten zegt de griffier dat de heer Baeten en de overige 

commissieleden op 13jun13 een e-mail hebben ontvangen van de griffiesecretaresse met daarbij 

de afhandeling van de desbetreffende toezegging van wethouder Verlinden. Bovendien heeft de 

heer Baeten, toen hij op 20aug13 de griffier heeft benaderd, dezelfde dag nog opnieuw die e-mail 

met alle bijlagen toegestuurd gekregen. 

 

Spreekrecht voor niet-commissieleden 

 

De volgens tien personen hebben zich gemeld voor het spreekrecht: 

1. de heer G. Kierkels te Baexem, mede namens mevrouw M. Vogels te Roggel, m.b.t. 

    agendapunt 11 ‘Bespreken gevolgen aanleg rotonde in Walk-N279 Heythuysen voor bedrijf  

    Kierkels tegels & vloeren’. De heer Kierkels geeft ter vergadering echter aan toch geen gebruik 

    te zullen maken van het spreekrecht omdat de hem nu door de commissie toegewezen  

    spreektijd van maximaal 3 minuten voor hem te kort is. Hij volstaat daarom met het óverleggen  

     van de schriftelijke tekst die hij had willen uitspreken; 

2. de heer S. Heerschap te Heythuysen m.b.t. agendapunt 9B ‘Bespreken raadsvoorstel 

    raadsvergadering 3sep13 Wijzigen Verordening winkeltijden Leudal 2011’; 

3. de heer L. Vermeulen te Horn, als voorzitter van en namens de Hornse 

    Ondernemersvereniging te Roermond m.b.t. agendapunt 9B ‘Bespreken raadsvoorstel 

    raadsvergadering 3sep13 Wijzigen Verordening winkeltijden Leudal 2011’; 
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4. de heer J. Verkoelen te Baexem, namens de Dorpsraad Baexem, m.b.t. agendapunt 9A 

     ‘Bespreken raadsvoorstel Instemmen met resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West  

     wegvak Baexem’; 

5. de heer L. Parren te Baexem, namens de Steungroep N280, m.b.t. agendapunt 9A ‘Bespreken 

    raadsvoorstel Instemmen met resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West’; 

6. mevrouw L. Das te Baexem, m.b.t. agendapunt 9A ‘Bespreken raadsvoorstel Instemmen met  

    resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West’; 

7. de heer P. Schreurs te Haelen, namens familie van Heur te Roggel i.v.m. agendapunt 11A over 

    uitblijven afhandeling verzoek bestemmingsplanwijziging m.b.t. perceel aan Heverstraat te 

    Roggel; 

8. de heer S. van der Klei te Baexem, namens Spar Synco + familie Van der Klei, m.b.t. 

    agendapunt 9B ‘Bespreken raadsvoorstel raadsvergadering 3sep13 Wijzigen Verordening 

    winkeltijden Leudal 2011’; 

9. mevrouw K. Bouwens te Baexem (op persoonlijke titel) m.b.t. agendapunt 9A 

     ‘Bespreken raadsvoorstel Instemmen met resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West  

     wegvak Baexem’; 

10. de heer M. Cuijpers (i.p.v. de heer M. Hagens) te Baexem, namens Actiegroep N280, m.b.t.  

      agendapunt 9A ‘Bespreken raadsvoorstel Instemmen met resultaten onderzoek fase 1 MER  

     N280-West wegvak Baexem’. 

 

Alle tien teksten zijn na te lezen op de gemeentelijke webstek. Zie de stukken van de 

commissievergadering ruimte van 20aug13 bij agendapunt 4. 

 

Toelichting op ambitienota gebiedsbureau Weert - Nederweert - Leudal 

 

De heer J. Corsten, secretaris van het gebiedsbureau geeft aan de hand van een 

powerpointpresentatie een toelichting. Die presentatie is terug te vinden bij de stukken die op de 

gemeentelijke webstek staan bij dit agendapunt 5. 

 

De heer M. Wagemans zegt: 

- dat ook meer gedaan zou moeten worden met de 50 á 60 ideeën die burgers op de 

duurzaamheidsavonden te berde hebben gebracht; 

- dat het vreemd is dat enerzijds tienduizenden euro’s worden gespendeerd aan de sloop 

van stallen maar dat nieuwe stallen zonder tegenprestatie kunnen worden gebouwd, 

waardoor de verstening van het buitengebied per saldo niet veel wijzigt; 

- dat de gemeente aandacht moet krijgen voor het niet nakomen van de voorwaarden 

m.b.t. erfbeplanting door het bedrijf Vokar BV, Karreveld 4 in Heibloem (nabij Heide / 

Asbroek) Het bedrijf heeft grote stallen gebouwd ten zuiden van de Heide en een 

mestverwerking ten noorden van Heide. Hij vraagt bij deze om in de volgende 

commissievergadering (24sep13) hierover een agendapunt te agenderen en om met het 

oog daarop het dossier, inclusief de gemaakte afspraken, opgelegde voorwaarden en 

gehouden controles ter inzage te leggen voor de commissieleden;   

- dat m.b.t. financiële arrangementen en nieuwe beheervormen er niet is ingezet op 

participatie door burgers; 

- dat burgers moeten worden betrokken bij het herinrichten van het Buggenummerveld in 

Buggenum. 
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De heer Corsten zegt dat bij de herinrichting van de Tungelroysebeek burgers wel degelijk, en op 

een gelijkwaardig niveau met de overheidsinstanties, zijn betrokken. 

 

Toelichting op gebiedsontwikkeling Maasdal Neer - Buggenum 

 

Mevrouw M. Bottinga van Kuypers Kessel te Kessel geeft, namens en als voorzitter van de 

‘Werkgroep Wijnaerden’, aan de hand van een presentatie een toelichting. Die presentatie is 

weldra terug te vinden bij de stukken die op de gemeentelijke webstek staan bij dit agendapunt 6. 

 

Wethouder P. Vogels licht het proces toe. Het college zal (pas) in zijn collegevergadering van 

27aug13, gehoord hebbende deze commissievergadering, een (definitief) raadsvoorstel 

vaststellen t.b.v. de raadsvergadering van 3sep13. 

 

De heer M. Wagemans verzoekt het college om in het raadsvoorstel een compleet en nauwkeurig 

overzicht te geven van de wijzigingen die worden voorgesteld ten opzichte van het in de 

raadsvergadering van 7feb12 vastgestelde Masterplan Maasplassen. 

De heer T. Brouwer vraagt om in dat raadsvoorstel ook andere ontwikkelingen te benoemen zoals 

de voorstellen m.b.t. uitbreiding van Nunhems Netherlands. 

De heer H. Sleven verzoekt de financiële gevolgen voor de gemeente in het raadsvoorstel aan te 

geven. 

De heer Janssen heeft in de presentatie nergens kunnen ontdekken dat burgers bij de drie 

varianten zijn betrokken. 

Mevrouw H. Wijers - Van der Linden vraagt naar de gevolgen van de plannen voor de 

hoogwaterdreiging in Buggenum. 

 

Mevrouw M. Bottinga zegt dat allerlei extra investeringen in het gebied voor rekening van het 

bedrijf Kuypers Kessel zullen worden genomen. Wat betreft het betrekken van burgers zegt zij dat 

daarmee wordt gewacht totdat de richting duidelijk is welke de gemeenteraad op wil gaan; daarna 

komen ook de burgers in beeld. De grootste effecten van verlaging van het waterpeil zullen vooral 

stroomopwaarts, en dus in Buggenum, zijn te merken. 

 

Toelichting op conserveringsvisie varianten N280-West wegvak Baexem 

 

De heer J. Stevens van Buro 5 Croonen te Maastricht geeft aan de hand van een presentatie een 

toelichting. Die presentatie is terug te vinden bij de stukken die op de gemeentelijke webstek 

staan bij dit agendapunt 7. 

 

Toelichting op resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West wegvak Baexem 

 

Dit agendapunt is komen te vervallen. 
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Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 3 september 2013 

 

A. Instemmen met resultaten onderzoek fase 1 MER N280-West wegvak Baexem 

 

De heer M. Wagemans merkt op begrepen te hebben dat gisteren een ‘Tussentijdse toetsing 

conceptmilieueffectrapportage N280-West wegvak Baexem’ is verschenen. Hij ziet die graag 

tegemoet. 

Wethouder P. Vogels zegt toe die evaluatie naar de raadsleden te zullen laten sturen. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 3sep13 het 

raadsvoorstel inhoudelijk te bespreken. 

 

B. Wijzigen Verordening winkeltijden Leudal 2011 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 3sep13 het 

raadsvoorstel inhoudelijk te bespreken. 

 

C. Vaststellen Bestemmingsplan Op de Stap 3 Baexem 

 

Wethouder P. Vogels zegt op verzoek van de heer M. Munnecom toe nog voor de 

raadsvergadering informatie te zullen geven of er iets is afgesproken over een inpassingsplan en 

zo ja hoe die afspraken daarover luiden. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 3sep13 het 

raadsvoorstel inhoudelijk te bespreken. 

 

D. Vaststellen gebiedsontwikkeling Maasdal Neer – Buggenum 

 

De heer J. Wierts vindt dat eerst overleg met alle partijen moet plaatsen. Hij bepleit uitstel van 

behandeling in een raadsvergadering. 

De heren M. Wagemans, T. Brouwer en H. Sleven herhalen hun bij agendapunt 6 gedane 

verzoek om bepaalde punten in het raadsvoorstel op te nemen. 

 

De commissie geeft deze keer geen advies over het al dan niet rijp zijn voor beraadslaging in een 

raadsvergadering van het raadsvoorstel omdat er geen (definitief) raadsvoorstel voorligt. De 

beoordeling of het door het college op 27aug13 vast te stellen raadsvoorstel kan worden 

besproken in de raadsvergadering van 3sep13 ligt daarom in handen van de gemeenteraad zelf. 

 

E. Aanpassen Gebiedsvisie bij Verordening geurhinder en veehouderij gemeente 

Leudal 2011 

 

De heer H. van Roij, senior beleidsmedewerker milieu, geeft aan de hand van een korte 

presentatie een toelichting, daarbij bijgestaan door de heer W. Boonen, technisch medewerker 

milieu. Die presentatie is terug te vinden bij de stukken die op de gemeentelijke webstek staan bij 

dit agendapunt 9E. 
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Op een vraag van de heer H. Sleven zegt de heer Van Roij toe de rechterlijke uitspraak, die 

aanleiding is voor de nu voorgestelde aanpassing, naar de commissie- en raadsleden te zullen 

laten sturen. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 3sep13 het 

raadsvoorstel inhoudelijk te bespreken. 

 

F. Vaststellen Wegsleepverordening gemeente Leudal 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 3sep13 

conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder 

raadsberaadslagingen kunnen. 

 

Bespreken verzoek tijdelijke ontheffing vestiging zestal jongeren van Zorginstelling Hilzijn 

Neer in bedrijfswoning Kouk 4a te Heythuysen 

 

De heer M. Wagemans licht zijn agenderingsverzoek nogmaals mondeling toe (zie de 

commissiebundel voor de schriftelijke toelichting). 

 

Wethouder P. Vogels zegt dat het college een warm pleitbezorger is voor de zorgorganisaties. 

Echter, het verlenen van een tijdelijke ontheffing kan juridisch niet. Hij zal de ondernemer van 

Brouwers Vastgoed Beheer te Heythuysen laten uitnodigen voor een gesprek. Hij zal tevens 

nadenken over de noodzaak van het handhaven van de bestemming bedrijventerrein aldaar.  

 

De heer M. Wagemans zegt een agenderingsverzoek voor de raadsvergadering van 3sep13 te 

zullen indienen. 

 

Bespreken gevolgen aanleg rotonde in Walk – N279 Heythuysen voor bedrijf Kierkels 

tegels & vloeren 

 

De heer M. Wagemans licht zijn agenderingsverzoek nogmaals mondeling toe (zie de 

commissiebundel voor de schriftelijke toelichting). 

Hij heeft voorts de volgende opmerkingen: 

- kan de gemeente ‘tot op 5 cm van de voordeur’ alles conform de verkeersbestemming 

inrichten; 

- kan de gemeente dat wel gelet op het feit dat sommige percelen niet bij de gemeente in 

eigendom zijn; 

- de manoeuvres van de vrachtwagens zullen verkeersonveilig zijn, met name voor het 

schoolgaande fietsverkeer; 

- overleg als gemeente met de betrokken burgers om er minnelijk uit te komen omdat 

ingeval van procedures de gemeente het risico loopt dat niet tijdig aan de subsidievoor-

waarden van de provincie kan worden voldaan waardoor de subsidie wordt verspeeld. 

Hij geeft in overweging de rotonde richting gemeentehuis te verleggen óf - in overleg met de 

familie Camp, Walk 9 in Heythuysen - te bewerkstelligen dat de bevoorrading via de Sportlaan 

kan plaatsvinden. 

 



 

 

Besluitenlijst vergadering 
 

Commissie ruimte  
20 augustus 2013 

 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 3 van 26aug13. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering ruimte van 24sep13. 

 

7 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11A 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wethouder P. Verlinden zegt dat: 

- in eerste instantie geen laad- en losplaats was ingetekend omdat dat wat de gemeente 

betreft niet hoeft. Die situatie is altijd zo geweest. Na een daartoe strekkend verzoek van 

de heer Kierkels is die plaats alsnog ingetekend; 

- als blijkt dat de eigenaar van de percelen die voor de realisering van de laad- en losplaats 

nodig zijn geen medewerking wil verlenen, dan houdt het voor de gemeente vanzelf op; 

- als de heer Kierkels met de familie Camp overeenstemming kan bereiken over het laden 

en lossen via de Sportlaan, dan staat hij vervolgens open voor een gesprek om te praten 

over welke medewerking van de gemeente alsdan wordt gevraagd; 

- de gemeente heeft nog tot ver in het voorjaar van 2014 de tijd om de rotonde te 

realiseren zonder daardoor het recht op provinciale subsidie te verliezen. 

 

De heer M. Wagemans vindt dat als er een oplossing voor de problematiek in het verschiet ligt, 

dat de wethouder dan het initiatief moet nemen tot overleg met de betrokkene. 

 

Wethouder P. Verlinden zegt dat misschien al 9 keer overleg is geweest. Als de eigenaren van de 

nodige percelen niet wensen mee te werken aan het realiseren van een oplossing, dan rest er 

niets anders dan de nu door de gemeente voorgestelde laad- en loshaven aan te leggen. Hij 

wenst niet nóg meer gemeentelijk geld in die oplossing te stoppen. 

 

De heer M. Wagemans zegt een agenderingsverzoek voor een raadsvergadering te zullen 

indienen. 

 

Planologische verankering bouwtitel familie Van Heur voor locatie aan Heverstraat in 

Roggel 

 

De heer M. Wagemans licht zijn agenderingsverzoek nogmaals mondeling toe (zie de 

commissiebundel, agendapunt 2, voor de schriftelijke toelichting). 

 

Wethouder P. Vogels zegt in het onderhavige dossier te zullen duiken. Als er ‘iets krom is dat 

recht moet worden’ dan zal hij daarvoor zorgen. De bouwtitel van de familie Van Heur staat buiten 

kijf, die is destijds door het college van de voormalige gemeente Roggel en Neer verleend. Hij zal 

ook uitzoeken hoe het zit met de afspraken over wie (familie Van Heur / gemeente) welke kosten 

moet dragen voor de planologische verankering van de afspraken uit 2006. 

Hij zegt op verzoek van de heer Wagemans toe om het voor de commissie ter inzage liggende 

dossier uit te breiden met alle andere beschikbare stukken die voor de commissie en raad van 

belang zijn. 

 

Kennisnemen actie- en toezeggingenlijst 

 

Lijst wethouder Verlinden 

 

- Bespreken stand van zaken realiseren busvervoer tussen dorpskernen Leudal:  

 

Wethouder P. Verlinden zal, zodra er voldoende duidelijkheid is over de provinciale aanbesteding 

van het openbaar vervoer, in overleg treden met de dorpsraden. Op verzoek van de heer  
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T. Brouwer stemt de wethouder er mee in dat deze toezegging vooralsnog in de toezeggingenlijst 

blijft opgenomen (Decos-raadsvragen 2013-16 en 2013-17). 

 

- Al dan niet meedoen aan project ‘Schone Maas Limburg’  

 

Bij e-mail van de griffier d.d. 20aug13 hebben de commissieleden een reactie namens de 

portefeuillehouder ontvangen. 

 

Deze toezegging wordt afgevoerd (Decos-raadsvragen 2013-168). 

 

- Bomenkap i.v.m. realiseren tennispark Tango te Haelen  

 

Bij e-mail van de griffiesecretaresse d.d. 13jun13 hebben de commissieleden de stukken 

ontvangen. De heer R. Baeten heeft op zijn e-mailverzoek d.d. 20aug13 die afhandeling van de 

griffier dezelfde dag nogmaals digitaal toegestuurd gekregen. 

 

Deze toezegging wordt afgevoerd (Decos-raadsvragen 2013-167). 

 

Lijst wethouder Vogels  

 

- Stand van zaken handhaving Straalbedrijf Bruijnen in Horn  

 

De commissie beschouwt deze toezegging als afgehandeld (Decos-raadsvragen 2013-169). 

 

- Raadsvoorstel 25jun13: Vaststellen Nota kwaliteit 2013 en aanvulling projectenlijst 

groenfonds 2013 als onderdeel van de Structuurvisie  

 

Bij e-mail van de griffier d.d. 25jun13 zijn de raads- en commissieleden geïnformeerd. 

 

Deze toezegging wordt afgevoerd (Decos-raadsvragen 2013-170). 

 

- Vaststellen Bestemmingsplan Bedrijventerrein Haelen  

 

Zoals bij agendapunt 3 ‘Vaststellen besluitenlijst vergadering commissie ruimte 11 juni 2013’ 

afgesproken zal wethouder P. Vogels er voor zorgen dat er alsnog actie op de afhandeling van 

z’n toezegging wordt gezet. 

 

Deze toezegging blijft staan (Decos-raadsvragen 2013-171). 

 

Lijst wethouder Thomassen 

 

- Gespreksnotitie PvdA inzake stimuleren werkgelegenheid bouwsector + vergroten 

aanbod betaalbare huurwoningen  

 

Geen nieuws. 

Deze toezegging blijft staan (Decos-raadsvragen 2013-172). 
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Ingekomen stukken 

 

A. Voorraadplanning raadsvoorstellen 

 

De commissie neemt het stuk voor kennisgeving aan. 

 

B. Nieuwsbrieven Gebiedsbureau Weert - Nederweert - Leudal 

 

De commissie neemt de stukken voor kennisgeving aan. 

 

Mededelingen en rondvraag 

 

A. Krantenberichten periode 30 mei 2013 t/m 7 augustus 2013 

 

De commissie neemt de stukken voor kennisgeving aan. 

 

B. Bijeenkomst 3 oktober 2013 over Regionale Structuurvisie Wonen Zorg en 

Woonomgeving Midden-Limburg 

 

De commissie neemt het stuk voor kennisgeving aan. 

 

C. Uitspraak Raad van State 19 juni 2013 inzake vastgesteld bestemmingsplan 

‘Bedrijfslocatie Jagersweg 5 te Haelen’ 

 

De commissie neemt de stukken voor kennisgeving aan. 

 

D. Voorbereidingen aanbesteding openbaar vervoer in Limburg 

 

De commissie neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 

 

E. Planning voorbereiding besluitvorming bestemmingsplan buitengebied 

 

Wethouder P. Vogels zegt dat de planning ongewijzigd is, dat wil zeggen dat in de eerste 

raadsvergadering van 2014 een raadsvoorstel zal voorliggen aan de gemeenteraad. 

Hij zegt de commissie toe de planning te zullen toesturen. 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

F. Verkoop voormalig gemeentehuis aan de Dorpstraat 1 in Heythuysen 

 

Wethouder P. Verlinden zegt, in aanvulling op de collegemededeling welke die dag via de griffier 

is uitgestuurd naar de raadsleden, dat de verkoopopbrengst van het voormalige gemeentehuis 

aan de Dorpstraat 1 in Heythuysen (verkoop aan Penders Voetzorg, Oude Trambaan 25 in 

Heythuysen) € 1,4 miljoen bedraagt. Normaal gesproken zou de heer Verlinden een dergelijke 

mededeling overlaten aan de koper, maar omdat L1 deze dag een bedrag noemt van € 1,0 

miljoen heeft de heer Verlinden behoefte het juiste bedrag te noemen. 
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RONDVRAAG 

 

G. Handhaving afspraken gebruik parkeerplaats achter de Lidl aan de Dorpstraat in 

Heythuysen 

 

De heer M. Wagemans zegt dat in het verleden een overeenkomst is gesloten waarbij de 

eigenaren van de koopappartementen die boven de Lidl aan de Dorpsstraat in Heythuysen zijn 

gelegen, een gereserveerde parkeerplaats achter de Lidl krijgen. Hij vraagt het college om na te 

gaan wie de naleving van die afspraken moet bewaken en om, als de gemeente die handhaving 

tot haar taak mag rekenen, op te treden zodat die eigenaren ook daadwerkelijk van hun 

parkeerplaatsen gebruik kunnen maken. 

 

H. Wildparkeren in centrum Heythuysen 

 

De heer M. Wagemans wijst er op dat in het centrum van Heythuysen, bijvoorbeeld bij chinees-

indisch restaurant China Garden aan de Stationsstraat 2 + bij de ABN geldautomaat aan de 

Dorpstraat zodanig ‘wild’ wordt geparkeerd dat voetgangers, met name gebruikers van rollators, 

daar hinder van ondervinden. Hij vraagt het college hem te berichten (a) of er wel wordt 

gecontroleerd op dat parkeren en (b) hoeveel bonnen er het afgelopen jaar zijn uitgeschreven. 

 

i. Stand van zaken woningbouwplan Brugstraat Grathem 

 

De heer M. Slabbers zegt dat in de commissievergadering ruimte van 11jun13 (agendapunt 12F)  

door wethouder P. Vogels is gezegd dat in het coalitieakkoord is afgesproken dat een quick scan 

wordt uitgevoerd om de ruimtelijke en financiële haalbaarheid te onderzoeken van enkele 

deellocaties in Grathem. Vervolgens zou kunnen worden afgewogen of reële alternatieven binnen 

afzienbare tijd tot ontwikkeling kunnen worden gebracht ter vervanging van het huidige bouwplan. 

De wethouder verwachtte toen dat het college uiterlijk in de collegevergadering van 2jul13 een 

standpunt zal innemen. De heer Slabbers heeft echter niets vernomen. 

Wethouder P. Vogels zegt dat dat toen inderdaad de verwachting was. Helaas bleek er meer tijd 

voor overleg met de initiatiefnemer nodig (en dat duurt nu nog voort). 

 

Vaststellen volgende vergadering 

 

De commissie besluit om, conform het door haar vastgestelde vergaderschema, de volgende 

vergadering te houden op dinsdag 24sep13, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het 

gemeentehuis, Leudalplein 1 te Heythuysen. 

 

Sluiting 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 23.08 uur. 

 

Heythuysen, 21 augustus 2013. 

De griffier, 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. 

  

 


